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PROTOKÓŁ NR V/19 

z V Sesji Rady Gminy Kobylanka 

odbytej w  dniu   28 lutego 2019 r. 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Kobylanka 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Wręczenie radnemu zaświadczenia o wyborze. 

3. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego radnego. 

4. Wnioski do protokołu z sesji  z dnia  24.01.2019 r. 

5. Działalność placówek kulturalnych na terenie gminy Kobylanka w roku 2018 /sprawozdanie dyrektora  

CKiR ,  kierownika  biblioteki/. 

6. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za rok 

2018, w tym informacja o Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

7. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2018. 

8. Program i kierunki rozwoju infrastruktury komunalnej. 

9. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami zwłaszcza z wykonania uchwał 

przedstawione w formie pisemnej i ustnej, w tym informacja nt. bieżącej sytuacji finansowej. 

10. Informacje o działalności Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady. 

11. Interpelacje i zapytania. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 r. – projekt nr 14/19. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania terminu 

zapłaty oraz rozkładania na raty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny 

przypadających Gminie Kobylanka i jej jednostkom organizacyjnym oraz warunków dopuszczalności 

pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania 

organów lub osób uprawnionych do udzielania ulg – projekt nr 7/19. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie  opłaty prolongacyjnej  – projekt nr 8/19. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Kobylanka 

– projekt nr  9/19. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości               i zagospodarowania tych 

odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi – projekt nr 10/19. 

17. Uchwała – zmieniająca uchwałę w sprawie inkasa podatku od nieruchomości, rolnego         i leśnego 

oraz opłaty targowej – projekt nr 11/19. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego na 

powierzenie zadań Gminie Miasto Stargard przez Gminę Kobylanka zadania publicznego w zakresie 

prowadzenia noclegowni dla osób bezdomnych z terenu Gminy Kobylanka – projekt nr 12/19. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie służebności przesyłu – projekt 

nr 13/19. 

20. Odpowiedzi na złożone interpelacje i zapytania.  

21. Wolne wnioski i informacje. 

22. Zamknięcie obrad.           

 
Ad. 1 
Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Gminy p. Z. Drohomirecki o godz. 9.00 otworzył V sesję Rady Gminy Kobylanka. 

Przewodniczący Rady Gminy oświadczył, że zgodnie      z listą obecności aktualnie            w posiedzeniu 

uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady Gminy stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał – lista obecności zał. Nr 1.   

W posiedzeniu udział wzięły następujące osoby: wójt gminy p. Julita Pilecka, sekretarz  p. Jolanta Kazberuk, 

skarbnik p. Bożena Hok, pełnomocnik Wójta p. Robert Bartosik, Dyrektor CKiR p. Teresa Jasińska, kierownik 

Gminnej Biblioteki Publicznej p. Małgorzata Dziwińska oraz mieszkańcy –  lista obecności zał. nr 2.  

 

Ad. 2 

Wręczenie radnemu zaświadczenia o wyborze. 

Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej p. Jolanta Frycz wręczyła  radnej Jolancie Kisielewskiej  

zaświadczenie o wyborze na radnego Gminy Kobylanka.  
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Ad. 3 

Złożenie ślubowania przez nowo wybranego radnego. 

Radna Jolanta Kisielewska złożyła ślubowanie zgodnie  z art. 23a ustawy o samorządzie gminnym o 

następującej treści, które zostało odczytane przez Przewodniczącego Rady Gminy: „Wierny Konstytucji i prawu 

Rzeczypospolitej  Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając 

na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców” wypowiadając: „ Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

 

Ad. 4 

Wnioski do protokołu z sesji  z dnia  24.01.2019 r. 

Radna Alicja Ordon  - dot. do wypowiedzi zapisanej na str. 7   dodać „tego sformułowania”. 

Po zmianach wypowiedź otrzymuje brzmienie: 

„Radna A. Ordon – nie zachowane zostały terminy, tak jest. Co do fikcji proszę, aby nie używać tego 

sformułowania.” 

 

Ad. 5 

Działalność placówek kulturalnych na terenie gminy Kobylanka w roku 2018 /sprawozdanie dyrektora  CKiR ,  

kierownika  biblioteki/. 

Dyrektor CKiR p. T. Jasińska przedstawiła informację z działalności CKiR w 2018 r. oraz plan pracy i rozwój  - 

zał. nr 3. Dodatkowo p. dyrektor poinformowała, że odbyły się warsztaty LEGO, spotkanie z sołtysami na 

którym była informacja, aby był większy zakres zajęć dla mieszkańców. Powodem mniejszej ilości zajęć dla 

dzieci jest praca szkoły w Reptowie w systemie dwuzmianowym.  

Radna Cz. Grabowska poruszyła sprawę dotyczącą niezadowolenia z działalności CKiR (dot. dwóch a-mail). 

Dot. odpustu św. Antoniego ( 100 zł) i Majówki (200 zł za prąd, wymóg biały namiot). 

Dyr. CKiR – poinformowała, że na dzierżawy są podpisane umowy. Odnośnie a-maili brak informacji w CKiR. 

Były tylko zgody na sprzedaż czereśni, jabłek i były umowy zawarte z dzierżawcami. 

Radna Cz. Grabowska – poprosiła o informacje dot. KGW i twórców (pierścionków, bransolet) – czy są 

zwolnienie z opłaty? 

Dyr. CKiR – nasi mieszkańcy mieli teren udostępniany bez opłat. Osoba, która musiała wpłacić to otrzymała 

fakturę lub paragon potwierdzający wpłatę. Dzierżawcy opłaty wnoszą na podstawie zawartych umów. 

Radna Cz. Grabowska – jaka jest opłata dla osób nie z terenu gminy? 

Dyr. CKiR – jest zarządzenie Wójta, które zawiera opłaty. Na Złotej Dyni nie było żadnej opłaty pobranej. 

Pomimo, że były użyczone toalety. Były ustalenia, że jest to impreza bezpłatna. 

Radna Cz. Grabowska poinformowała, że zgłosi się do CKiR w celu wyjaśnienia dot. majówki. Jeżeli 

mieszkańcy mogą korzystać bezpłatnie to dlaczego na dwa a-maile była odpowiedź o kosztach. 

Dyr. CKiR poinformowała, że poprosi o wyjaśnienie tej sprawy. 

Radna D. Orzoł – odnośnie autopoprawki – zostało zdjęte  z CKiR a pozostało 500 000 zł. Proszę o informację 

jaka jest obecnie sytuacja (dot. wynagrodzeń, ZUS, sytuacja bieżąca itp.). 

Dyr. CKiR – poinformowała, że po sesji otrzymała informację, że dla CKiR jest dotacja w wysokości 500 000 

zł. Projekt z 27.09, który został złożony dot. zarządzania promenadą. Była podana większa ilość  pracowników. 

W styczniu otrzymaliśmy budżet  w wysokości 500 000 zł. Dyr. Poinformowała, o pracownikach m.in. , że jeden 

jest na zwolnieniu, kolejni wykonują prace na promenadzie (wymiana desek, bezpieczeństwo ścieżki, 

utrzymanie bieżące). 

Księgowa CKiR przedstawiła wydatki w wysokości 1 479 000 zł – plan na 2019,  przydzielona dotacja – 

500 000 zł. Poinformowała, że jak objęła stanowisko księgowej musiała sama dochodzić do wszystkiego, nie 

było nic. Nie było podstawowych narzędzi (np. ciągnika, przyczepki). 

Radna D. Orzoł – od kogo Pani przyjmowała OSiR? 

Dyr. P. Jasińska – poinformowała, że formalnie nie było przekazania. Komputer, który był to był prywatny i 

został zabrany, telefon też został zabrany.  Wystąpiłam o komputer – otrzymałam jako darowiznę. 

Radna D. Orzoł – zdejmując autopoprawką do 500 000 zł czy były zdjęte zadania? 

Księgowa CKiR – poinformowała, że zabrakło współpracy pomiędzy Urzędem Gminy. Nikt się nie pytał jakie 

są umowy itp., zadania nie zostały zabrane. 

Radna D. Orzoł – czy w statucie CKiR jest działalność komunalna – czy to robiliście niezgodnie z prawem? 

Księgowa CKiR – poinformowała, że rozmowy prowadzone były od marca. Przejęliśmy nie zapłacone 

należności za lata poprzednie. Wcześniej były rozmowy z poprzednim Wójtem. 

Radna D. Orzoł – czy Pani skarbnik zwróciła się o plan nowy? 
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Dyr. P. Jasińska – poinformowała, że nie zostało złożone oświadczenie. Jest to problem natury innej. Była 

rozmowa z p. Wójt  (dot. wody i ścieków – CKiR  nie jest w stanie zapłacić). Była rozmowa dotycząca 

utrzymania świetlic, (była informacja, że dobrze aby przeliczyć koszty utrzymania świetlic), gdzie była 

informacja, że CKiR nie jest w stanie pokryć wszystkich kosztów. Jeśli jest przeprowadzenie redukcji to rodzi 

się pytanie, kto powinien pracować. P. dyr. Poinformowała, że są uwagi do Jej osoby – że jest konfliktowa itp. 

Radna D. Orzoł – czy te środki na wynagrodzenie, składki ZUS wystarczą? 

Księgowa CKiR poinformowała, że ledwie pokryła koszty pracowników stałych, zapłaciłam niektóre należności 

tylko tyle, że miałam oszczędności. P. dyr. Próbowała znieść organizację drugiego tygodnia ferii. Albo jest 

zwiększenie budżetu albo kończymy działalność.  

Dyr. CKiR – dotacja w 2017 r. była w wysokości 750 000 zł i oprócz tego były działania realizowane przez 

Spółdzielnię. Inaczej było jak był sam GOK, a 2015 r. się zwiększyło. Nikt nie wyliczył jakie są koszty na 

utrzymanie tych obiektów. Nie był odliczany VAT. W 2017 r. musieliśmy sprawy sądowe pokryć. 

Księgowa CKiR – co do zmniejszenia do kwoty 500 000 zł jeżeli odejdzie cały OSiR. Płacimy czynsz dzierżawy 

i podatki. Nie płacimy mediów. Zabrano nam drugi  raz środki – 400 000 zł po to, aby zabrać OSiR a zostawić 

świetlice, amfiteatr i media. 

Dyr. P. Jasińska – poinformowała odnośnie imprez masowych – wymogi zaostrzone (dot. hydrantu – musi być 

zabezpieczone, amfiteatr – przecieka dach, siedziska – odnowić. To są dodatkowe koszty.  

Radna D. Orzoł – ile osób pracuje na pełny etat? 

Księgowa CKiR – jest 9 i ½ etatu (dyrektor, księgowa, pracownik księgowości ½ etatu, kadry, sprzątaczka, 

pracownik do organizacji imprez, konserwator, sekretarka, pracownik z biura pracy, kierownik). 

Radna I. Rybarczyk – w 2017 r. promenada i OSiR był w zarządzie CKiR natomiast w 2019 r. wzrost o kolejne 

wysokie koszty, wzrost wynagrodzenia. Skoro była wiedza, że zostaje przekazane do Urzędu, czy zostało 

podjęte działanie  dotyczące zmniejszenie kadrowe. Czy na OSiR musi być kierownik? Czy nie podlega OSiR p. 

dyrektor CKiR? Które zajęcia w CKiR są odpłatne a które są nieodpłatne? Czy poprzedni Zarząd CKiR miał 

możliwość odniesienia się do zarzutu, który Pani przedstawiła. 

Dotacja została drastycznie zmniejszona. Nie przypominam sobie, aby radni zgłosili zwiększenie. 

Radny K. Kleinowski – Pani Wójt mówiła, że nie było planu finansowego, a dzisiaj wiemy, że 27.09.2018 r. był 

plan nie wiadomo kto tu kłamie? 

Dyr. CKiR – porównując 2017 r. – była taka sama kwota, trzech pracowników i Spółdzielnia Miedwie. Był 

projekt przedstawiony we wrześniu. Jeżeli chodzi o zatrudnienie kierownika – wcześniej osoba ta pełnika 

funkcję radnego. Zostało to przyjęte. Był problem z pozyskaniem pracowników do prac gospodarczych. 

Wcześniej było wyliczone błędnie stażowe od 10 lat. Były to trzy przypadki. Nie było badań, brak obuwia 

rybackiego niezbędnego do czyszczenia linii brzegowej, brak gaśnic, brak atestu dot. podłogi, skrzynki 

elektryczne - modernizacja. W grudniu 2017 r. przyjęłam CKiR od osoby pełniącej obowiązki dyrektora CKiR.  

Radna D. Orzoł – 170 % wzrosły wynagrodzenia. W maju OSiR powstał. Dlatego zwiększenie powstało na 

wynagrodzeniach. 

Radna I. Rybarczyk – które są zajęcia płatne a które za darmo w CKiR. Wiadomo, że na OSiR w okresie letnim 

jest dużo pracy, dlatego lepiej zatrudnić na czas określony a nie na cały rok, bo nie ma potrzeby. 

Dyr. CKiR – poinformowała, odnośnie wypadków gdzie do ubezpieczyciela musiał się zwracać CKiR. 

Pracownicy są potrzebni, jest ładna pogoda, ludzie korzystają z terenu. Jak jest wichura też trzeba teren 

posprzątać. Konserwator musi dbać o mienie. Są pustostany w  których nocują ludzie. Musimy kupić deski, aby 

zabezpieczyć mienie. Należy się zastanowić czy muszą być pracownicy zatrudnieni przez cały rok. 

Wszystkie zajęcia są bezpłatne m.in. plastyczne, ceramiczne, minimalna opłata jest za zajęcia nauka na pianinie. 

CKiR pobiera opłatę za wynajem sali na m.in. (joga, zumba, ćwiczenia kręgosłupa). 

Księgowa CKiR poinformowała, co do niezatrudnienia w sezonie zimowym – było by zasadne, aby pas 

promenady zamknąć. 

Radna Cz. Grabowska – brak środków na drugie pół roku? 

Dyr. CKiR poinformowała, że nie będzie miała płynności. 36 000 zł powinnam mieć dodatkowo a te sołectwa, 

które nie mają świetlicy to powinny mieć większe zabezpieczenie. 

Radna Cz. Grabowska – miała Pani kary za zeszły rok? 

Dyr. CKiR – pracownik pracował zdalnie od pozyskiwania środków. Te kwoty w 2017 r. nie zostały ujęte. 

Później zostało wystosowane żądanie wypłaty. To był koszt ok. 20 000 zł.  

Księgowa CKiR – wyjazd był dotowany z ministerstwa zostało wykorzystane przez pracowników. 
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Radna Cz. Grabowska – ile środków potrzebnych jest do końca roku 2019. 

Dyr. CKiR p. Jasińska – teraz nie odpowiem. Musi to być wyliczone, zależy czy świetlica, amfiteatr, co z 

płaceniem dzierżawy. Rozumie, że nie ma środków. Przez 30 lat nic nie było robione. Nadal jest wokół CKiR 

brak parkingu, dzieci wysiadają w błocie. Ciągłe nakłady utrzymania tego obiektu. Dach – klejony, zalane były 

pomieszczenia. Kwota w wysokości 7 000 zł była od ubezpieczyciela którą otrzymała Gmina a nie CKiR. 

Radna I. Rybarczyk – kiedy środki wpłynęły? 

Księgowa CKiR – w miesiącu  VIII czy IX wpłynęły środki do Urzędu Gminy. 

Radna A. Ordon –  ciągle dostawaliśmy informacje, że nie ma współpracy. Czy była złożona informacja. 

Dyr. CKiR p. Jasińska – tak. 

Radna A. Ordon proszę o spotkaniu przedstawicieli CKiR. 

Dyr. CKiR poinformowała, że spotkanie było. Działania powinny być wspólne. 

Radna A. Ordon – czy osoba uczestnicząca w spotkaniu przedstawiła pełnomocnictwo od p. wójt?  

Księgowa CKiR – poprosiłam o pełnomocnictwo. Pan uczestniczący w spotkaniu powiedział, że nie ma 

pełnomocnictwa pisemnego tylko ma ustne. 

Pani Wójt poprosiła p. Dominika P. o udzielenie wyjaśnienia. 

Pan Dominik P. poinformował, że nie jest prawdą, że przyszedłem z ramienia  Wójta. Poinformował, że 

przyszedł na spotkanie w imieniu swoim. Poinformował, że uczestniczył przy organizacji Miedwiańskiego Lata. 

Pani Wójt poprosiła, aby Pan odpowiedział na postawione zarzuty. 

Przewodniczący RG – powinno być to rozpatrzone przez komisje rewizyjną a nie na sesji. 

Pani Wójt – poprosiła, aby p. Dominik był wysłuchany. 

Została ogłoszona 5 min. przerwy. 

Pani Wójt – tytułem wyjaśnienia, dowiedziałam się od p. dyr. CKiR, że przyszedł p. Dominik z upoważnienia 

ode mnie.  Dowiedziałam się, że taka sytuacja zaistniała dlatego poinformowałam p. Dominika. 

Dyr. CKiR – poinformowała, że ma notatkę. P. Dominik nie mówi prawdy. Były też inne osoby podczas 

rozmowy. 

Przewodniczący RG poinformował, że sprawę przekaże do komisji rewizyjnej. 

Radny A. Stechnij – odnośnie zatrudnienia była informacja, że było pracowników zatrudnionych na 9 i ½ etatu, 

w z dokumentów wynika, że zatrudnienie jest na 8 i ½ etatu. Coś się nie zgadza. 

Dyr. CKiR – była informacja, że jest 9 i ½ etatu w tym jest konserwator. 

Radny A. Stechnij – są tabuny ludzi na promenadzie, sprzyja temu pogoda. Czy można by było w weekendy ok. 

10.00 – 17.00 czy 18.00, aby były sanitariaty udostępnione. Jest duża ilość osób spacerujących. 

Dyr. CKiR – jest to słuszna uwaga. Zrobiłam zamówienie na toalety od marca. Nie mogę uruchomić toalet, gdyż 

może jeszcze woda zamarznąć. Koszt toalet 405 zł miesięcznie. Jak będzie ciepło to toalety udostępnimy.  

Radny J. Malinowski – ile osób uczęszcza na wszystkie zajęcia. 

Dyr. CKiR – w zajęciach uczestniczy ok. 500 osób.  

Radny I. Siwiec – odnośnie kalendarium – założone środki dot. organizacji dożynek gminnych – 5 000 zł plan. 

Dożynki to gminna impreza bardzo ważna. Na organizację Złotej Dyni – 15 000 zł a na dożynki gminne – 5 000 

zł.  Nie mam świetlicy. Czy nie można założyć więcej środków na dożynki gminne? 

Dyr. CKiR – w Kunowie – warsztaty robienie wieńców, filmy plenerowe. Jeżeli chodzi o dożynki to tylko 

dowóz, nagłośnienie. 

Radny I. Siwiec – jeżeli chodzi o dożynki to nie ma szans? 

Księgowa CKiR – przy tym budżecie nie ma szans. 

Radna Z. Dąbkowska – 5000 zł na Dzień Ziemniaka i 5000 zł na Dożynki Gminne. Proszę porównać. 

Dyr. CKiR – Dzień Ziemniaka organizowane jest dla mieszkańców osiedli.  

Radna Z. Dąbkowska – porównanie Dnia Ziemniaka z Dożynkami Gminnymi nie powinno tak być. Brak 

sprawozdania za 2018. Zajęcia LEGO w 2018 r. w świetlicy w Reptowie nie było.  Np. CKiR na pewne 

działanie w Reptowie przekazało kwotę w wysokości 390 zł a sołectwo kwotę 690 zł. 

Dyr. CKiR poinformowała, że przydzielona kwota na organizację dożynek w wysokości 5000 zł jest taka, bo 

CKiR jest tylko współorganizatorem dożynek. Odnośnie świetlicy w Reptowie – dofinansowanie powinno być 

niewielkie. Zajęcie dot. Reptowa są finansowane z kosztów dzierżawy. 60 imprez + integracja. Powinno się 

sołectwo zwrócić do CKiR  jak możemy wspomóc w organizacji imprez na terenie sołectwa. 
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Radna Z. Dąbkowska poinformowała, że to co świetlica wynajmuje to nie tylko KGW. Odbywają się wszystkie 

imprezy też z innych miejscowości. Organizowany jest np. aerobik (to jest nasza zasługa – ustalenie kosztów). 

Świetlica jest dla wszystkich z terenu Gminy. Jest dobrze wyposażona i dlatego jest oblegana. 

Radna I. Rybarczyk – dot. wydatków sołeckich w ramach funduszu sołeckiego. Czy te koszty to są razem z 

funduszem sołeckim? 

Dyr. CKiR udzieliła wyjaśnienia odnośnie uzgodnień w sołectwach. 

Radna I. Rybarczyk poinformowała, że uważa, że dożynki są ważniejszą imprezą. 

Dyr. CKiR – udzieliła wyjaśnienia odnośnie imprezy Ostatnie Kolędowanie  dla mieszkańców , że to nie była 

organizacja Mszy św.  

Wójt – poinformowała, że chciałaby wyjaśnić, świetnie funkcjonującej jednostki kultury, że wójt nie 

zabezpieczyła środków, nie ma dialogu itp. Nikogo nie skreśliłam od początku. Uważam, powinniśmy skończyć 

z durną polityką  tylko powinniśmy się zabrać do pracy. Nie było negatywnego nastawienia do p. dyrektor 

CKiR. Słyszałam negatywne opinie – to były głosy mieszkańców, sołtysów. 

Pani Wójt odczytała pismo, jakie zostało złożone w Urzędzie. Z negatywnymi opiniami się spotkałam 

niejednokrotnie. Odbyło się spotkanie – działalności komunalnej nie ma CKiR. Dlatego została podjęta decyzja 

o wyłączeniu. Pani dyr. CKiR bardzo się ucieszyła i potwierdziła, że tak powinno być. Sprawy podpisania umów 

dzierżaw było to omówione. Ustalono podczas dyskusji. Zostało sporządzone porozumienie – aneks do umowy 

dzierżawy, które obiekty pozostają pod zwierzchnictwo CKiR, ustalono, że amfiteatr i świetlice. Jeżeli jest 

dzierżawa po tej stronie leży opłata za media. Później pojawiło się oburzenie p. dyr. CKiR, że za media to nie 

CKiR. Cały czas były prośby, aby została przedstawiona przez p. dyr. CKiR koncepcja, propozycja. 

Okazało się, że Gmina ma w drodze przetargu niższy koszt, to ustalono, że to będzie koszt Gminy a inne media  

tj. woda, gaz itp. Po tronie CKiR. Póki co nie możemy jako Gmina nic zrobić. Musi być porozumienie. 

Mówiłam, że jest przerost zatrudnienia. Imprez w odczuciu mieszkańców nie jest aż taka różnica, natomiast 

zatrudnienie jest bardzo duże a jest zbędne. Uważam, że cały etat księgowej i ½ etatu pomoc, konserwator 

dodatkowy to jest za dużo. Koszty wynagrodzeń w stosunku do wydarzeń – to jest chora dysproporcja. 

Były oszczędności z zeszłego roku. To znaczy, że była dotacja za wysoka na 2018 r. 

Księgowa CKiR poinformowała, że to były wypracowane środki. 

Wójt p. J. Pilecka – uważam, że w tak małej jednostce nie jest potrzebny cały etat księgowej. 

Skarbnik p. B. Hok -  kwota 900 000 zł w projekcie budżetu. Nie było możliwości, aby robić spotkania i 

wyjaśniać. Odniosłam się do 900 000 zł. Wystąpiłam do dyr. CKiR – dopytałam się  o kwoty i p. dyr. CKiR 

wyjaśniła. Wystąpiłam na piśmie do dyr. CKiR.  Ostatecznie ustaliłam kwotę 500 000 zł. Państwo wprowadzili 

autopoprawką dotację. Utrzymanie obiektów – nie było ani w CKiR ani w Gminie.  Panią dyr. CKiR poprosiłam, 

aby wnioskiem, pismem o zwiększenie dotacji. Poinformowałam Panią o przygotowaniu zarządzenia i było 

kolejne spotkanie na którym ustalono, że obiekty przejdą do Urzędu i ustalono  wspólnie jakie koszty powinny 

być. 

Dyr. CKiR – dotacja o 20 000 zł za luty została zwiększona. Potem oszacujemy koszty i ustalimy. Wszyscy 

wiemy jakie są zadania. Pani dyr. poinformowała,  szkoda, że  o skardze nic nie wiedziałam. Dot. komputerów 

(zajęć), dot. poinformowania o pomieszczeniach jakie użytkujemy, co do tego, że mnie nie ma – często 

wyjeżdżam bo szukam środków.  Jeżeli było pismo trzeba było mnie poinformować.  12.02.2019 r. złożyłam w 

Urzędzie Gminy pismo w sprawie regulaminu korzystania ze świetlic w sprawie stawek. Rozmawiałam z p. 

sekretarz  odnośnie stawek. Przygotowałam cały materiał odnośnie świetlic. Ostateczne spotkanie w celu 

podpisania aneksu, który powinien być podpisany w całości a nie w części.  Ja muszę znać koszty, aby aneks 

podpisać. Nie mam na bieżąco informacji. Rozmawiałyśmy o reorganizacji CKiR. Księgowość wyprowadziła 

wszystko zgodnie z przepisami. Księgowość jest do obróbki np. faktur, umów, płatności. Udostępniłam pokój 

dyrektora na prowadzenie zajęć z j. angielskiego.  

Radny J. Malinowski – chcę zobaczyć pismo dot. wzrostu stawek. 

Księgowość CKiR – to jest planowane na bazie 2018 roku. 

Wójt – jaka jest data wpływu do Urzędu Gminy. 

Dyr. CKiR – to co mam to jest brudnopis. 

Radna D. Orzoł – kiedy Pani widziała projekt budżetu? 

Skarbnik p. B. Hok – 30.11.2018 r. jak objęłam funkcje.  

Radna D. Orzoł – Pani skarbnik wiedziała o nie zdjęciu zadań dla CKiR a środki zostały zdjęte. 
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Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej w Kobylance p. Małgorzata Dziwińska przedstawiła sprawozdanie z 

działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Kobylance za 2018 rok, które stanowi załącznik nr 4. 

Radna Cz. Grabowska – dot. sponsoringu encyklopedii przez mieszkańców. 

Kierownik Biblioteki udzieliła wyjaśnienia dot. wykonanych telefonów dot. sponsoringu. 

Radna I. Rybarczyk – były filie na terenie Gminy, czy jest takie zapotrzebowanie  dot. osób starszych na 

czytelnictwo. 

Kierownik Biblioteki – nikt nie zgłaszał takiego problemu.  Są dzieci które załatwiają za rodziców  sprawę 

wypożyczenia książek. 

Radna I. Rybarczyk – jaki był koszt gazety w 2018 roku? 

Kierownik Biblioteki – koszt gazety ok. 34 000 zł za 9 wydań w 2018 roku. 

Jest  problem z funkcjonowaniem biblioteki, mała dotacja. Brak na wkład własny. Nie mogę zakupić żadnych 

nowości. 

Radny K. Kleinowski – Rada ucięła na gazety, a nie na bibliotekę. 

Radna D. Orzoł – ile otrzymała reklam? 

Kierownik Biblioteki – 3 750 reklam.  

 

Ad.  6 - 7 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za rok 2018, w tym 

informacja o Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2018. 

Pełnomocnik Wójta p. R. Bartosik  przedstawił sprawozdanie z przebiegu działania Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz pełnomocnika  wójta ds. rozwiązywania problemów 

alkoholowych i narkomanii na terenie Gminy Kobylanka za rok 2018, zał. nr 5. 

Radna I. Rybarczyk – 6 osób w obozach terapeutycznych , 20 mieszkańców  - czy to są dzieci czy osoby dorosłe 

czy rodziny. 

P. R. Bartosik – to dotyczy osób dorosłych. 

Radna I. Rybarczyk – 11 osób leczenie odwykowe – z jakimi skutkami? 

P. R. Bartosik – poinformował, że ani Radny, wójt, pełnomocnik nie może pozyskać takiej informacji to jest 

tajemnica medyczna. 

Radna I. Rybarczyk – jak to jest robione, kto to prowadzi? 

P. R. Bartosik – w Reptowie prowadzi zajęcia nauczyciel ze środków szkoły, w Kunowie prowadzi zajęcia moja 

żona ze środków FS. 

Radna Cz. Grabowska – ile wpłynęło wniosków? 

P. R. Bartosik – wniosków co roku wpływa mniej. Większość zatrzymań (alkohol, wandalizm) nie dotyczy 

mieszkańców z naszej Gminy. 

Radna U. Gierałtowska – czy są sygnały  ze szkół, że pojawiają się problemy. 

P. R. Bartosik – 4 lata temu był incydent a w 2018 r. w badaniach wyszło, że  są dwie osoby przy badanych 200 

osobach.  

Radna U. Gierałtowska – jak to grupa? 

P. R. Bartosik – uczniowie II klasy gimnazjum. 

Radna Z. Dąbkowska – czy nie ma problemu z zajęciami w szkole bo wcześniej odbywały się w świetlicy. 

Dyrektor szkoły ustalił, że ze względu na warunki lokalowe działania mają się odbyć na świetlicy. 

Pomieszczenia powinien UG zapewnić. 

Radna A. Ordon – poruszyła sprawę dotyczącą zachowania pełnomocnika wójta jakie było w poniedziałek w 

szkole w Kunowie. Radna poprosiła p. Bartosika  o przeproszenie publiczne.   

P. R. Bartosik – poinformował, że słowo, które użył nie znajduje się w kanonie słów obraźliwych. 

 

Ad. 8 

Program i kierunki rozwoju infrastruktury komunalnej. 

Pracownik M. Zawadzka przedstawiła – zał. 6: 

KOMUNALNY ZASÓB MIESZKANIOWY GMINY KOBYLANKA PROBLEMY I KIERUNKI 

ROZWOJU 
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Zgodnie z art. 4 ust. 1 ustawy z dnia 21 czerwca 2001r. o ochronie praw lokatorów, mieszkaniowym zasobie 

gminy i o zmianie Kodeksu cywilnego tworzenie warunków do zaspokajania potrzeb mieszkaniowych 

mieszkańców gminy należy do podstawowych zadań własnych gminy. Realizacja tego obowiązku odbywa się w 

oparciu o uchwałę Rady Gminy Kobylanka  Nr XXIII/150/08 z dnia 11 września 2008r. w sprawie zasad 

wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kobylanka. 

Mieszkaniowy zasób Gminy tworzą lokale położone w budynkach stanowiących własność lub 

współwłasność Gminy Kobylanka.  W skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kobylanka wchodzi 7 lokali 

mieszkalnych.                  

Obręb Kobylanka: 

LP ADRES CEL 
 Powierzchnia 

[m2] 

1 
ul. Kasztanowa 8/1    

Kobylanka  

mieszkalny  58,48 

gospodarczy  18,00 

2 
ul. Kasztanowa 8/2   

Kobylanka  

mieszkalny 
 

58,48 

gospodarczy 
 

18,00 

3 
ul. Kasztanowa 7/1    

Kobylanka  

mieszkalny  58,48 

gospodarczy  18,00 

4 
ul. Kasztanowa 7/2    

Kobylanka  

mieszkalny  58,48 

gospodarczy  18,00 

5 
ul. Chrobrego 6/3   

Kobylanka  

mieszkalny  60,20 

gospodarczy  32,40 

6 
ul. Szkolna 20/1           

Kobylanka 

mieszkalny  45,32 

gospodarczy  18,18 

 

Obręb Reptowo: 

LP ADRES CEL 
 

Powierzchnia    
[m2] 

1 Reptowo 98/3                      
mieszkalny  53,00 

gospodarczy  52,10 

 

Mieszkania wchodzące w skład mieszkaniowego zasobu gminy są w różnym stanie technicznym: 

1. Lokale mieszkalne przy ul. B. Chrobrego 7/1, 7/2, 8/1, 8/2 są w  bardzo dobrym stanie technicznym. 

2. Lokal mieszkalny przy ul. B. Chrobrego 6/3 jest w złym stanie technicznym. 

3. Lokal mieszkalny przy ul. Szkolnej 20/1 jest w średnim stanie technicznym. 

4. Lokal mieszkalny w Reptowie 98/3 jest w dostatecznym stanie technicznym. 
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Czynsz najmu  dla lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy ustalany jest zgodnie z 

uchwałą Rady Gminy Kobylanka  Nr XXIII/150/08 z dnia 11 września 2008r. w sprawie zasad wynajmowania 

lokali mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kobylanka oraz zarządzeniem Wójta 

Gminy Kobylanka nr 116/08 z dnia               15 grudnia 2008r. w sprawie ustalenia wysokości stawek czynszu za 

najem lokali mieszkalnych stanowiących mieszkaniowy zasób gminy. 

Zgodnie z uchwałą Rady Gminy Kobylanka  Nr XXIII/150/08 z dnia 11 września 2008r.  wysokość 

dochodu gospodarstwa domowego uzasadniającą zastosowanie obniżek czynszu określa się w następujący 

sposób:  

1.  dla lokali oddanych w najem na czas nieoznaczony:  

a) dla osób samotnych, których dochód miesięczny nie przekracza 150% najniższej emerytury - 50% 

wysokości czynszu;  

b) dla rodzin, których dochód miesięczny w przeliczeniu na jedną osobę nie przekracza 100% najniższej 

emerytury - 25% wysokości czynszu;  

2.  dla lokali socjalnych oddanych w najem:  

a) dla osoby samotnej, której dochód miesięczny nie przekracza 75% najniższej emerytury - 50% wysokości 

czynszu  

b) dla rodzin, w których dochód miesięczny w przeliczeniu na jedną osobę nie przekracza 50% najniższej 

emerytury - 25% wysokości czynszu.  

 

Zgodnie z zarządzeniem Wójta Gminy Kobylanka nr 116/08 z dnia     15 grudnia 2008r. czynsz najmu 

ustala się na podstawie stawki za 1m2 powierzchni użytkowej w wysokości 5zł/m2 corocznie waloryzowanej, z 

uwzględnieniem czynników obniżających stawkę bazową czynszu a w szczególności: 

1. Lokal bez urządzeń wodociągowych – 25% 

2. Lokal bez urządzeń kanalizacyjnych – 25% 

3. Lokal bez wydzielonej kuchni – 20% 

4. Lokal usytuowany na poddaszu – 10% 

5. Brak wc w lokalu – 20% 

6. Brak co w lokalu – 20% 

7. Brak łazienki w lokalu – 20% 

8. Budynek wybudowany przed 1980 rokiem – 25% 

Obniżenie stawki bazowej czynszu następuje poprzez zsumowanie wszystkich czynników wymienionych w 

zarządzeniu oraz uchwale. Obniżenie stawki bazowej za 1m2  nie może przekroczyć 80% tej stawki. 

Na liście oczekujących na mieszkania komunalne znajdują się  4 rodziny. 

W istniejącym zasobie mieszkaniowym Gminy Kobylanka brak jest lokali mieszkalnych                  o 

obniżonym standardzie technicznym z przeznaczeniem na lokale socjalne dla zaspokojenia potrzeb 

mieszkaniowych rodzin, które znalazły się w niedostatku. 

Aktualnie na liście oczekujących na lokale socjalne znajduje się 17 rodzin. Wśród oczekujących jest  6 

rodzin, na których ciążą wyroki eksmisyjne, którym sąd przyznał prawo do otrzymania lokalu socjalnego. W 

przypadku nie dostarczenia przez gminę lokalu socjalnego osobie uprawnionej do niego z mocy  wyroku, 

właścicielowi przysługuje roszczenie odszkodowawcze do gminy. 
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Analizując powyżej przedstawioną sytuację, dotyczącą komunalnego zasobu mieszkaniowego można 

stwierdzić, że istotnym problemem Gminy Kobylanka w tym zakresie jest w głównej mierze brak lokali 

socjalnych, a także mieszkalnych.  

W związku z powyższym realizowana jest inwestycja polegająca na budowę następujących budynków 

mieszkalnych: 

1. budynek 4 lokalowy w Kobylance przy ul. Kasztanowej - uzyskane pozwolenie na budowę, 

2. budynek  2 lokalowy w Reptowie na dz. nr 221/4 -  w trakcie budowy  - planowane zakończenie:  trzeci 

kwartał 2019r. 

Radny K. Kleinowski – mamy kontener, który był postawiony na własnej posesji – czy Gmina podjęła działania 

dotyczące wykorzystania niniejszego kontenera? 

P. M. Zawadzka- wiem, że lokator zmarł. Lokal-kontener został zamknięty. Brak informacji dotyczącej dalszego 

wykorzystania kontenera. 

Wójt – są tam rzeczy, które trzeba przekazać spadkobiercą. 

Została ogłoszona przerwa 10 min.  

 

Ad. 9 

Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami zwłaszcza z wykonania uchwał przedstawione w 

formie pisemnej i ustnej, w tym informacja nt. bieżącej sytuacji finansowej. 

„Sprawozdanie z działalności wójta w czasie między sesjami –28 lutego 2019 r. –  

1. Spotkanie w WFOŚ z prezesem i panią dyrektor w sprawie utrzymania terenów nad Miedwiem i 

ewentualnych dalszych losów części należącej do WFOŚ. Całość terenów jest „poszatkowana” własnościowo, 

ponieważ część nieruchomości gmina oddała WFOŚ w ramach spłaty długu. Fundusz próbował sprzedać swoje 

działki, ale nie znalazł nabywcy. Gmina mogłaby być zainteresowana wykupem, żeby móc rozwijać 

nadmiedwiańską turystykę, lecz w chwili obecnej brak środków finansowych uniemożliwia transakcję. 

Zwróciliśmy się z prośbą do WFOŚ o uporządkowanie terenów, które do niego należą.  

 
2. Spotkanie z p. Piotrem Pilipczukiem w sprawie omówienia stanu technicznego i problemów z siecią 

wodociągową. Na dzień dzisiejszy urządzenia są sprawne i wydolne, choć w niektórych miejscach konieczne są 

drobne naprawy. Największy problem występuje w Niedźwiedziu, ponieważ zbyt mała średnica wodociągu 

doprowadzającego wodę do miejscowości powoduje kłopoty z ciśnieniem wody, zwłaszcza w miesiącach letnich. 

Trzeba w miarę szybko zaplanować wymianę rur, bo Niedźwiedź się rozbudowuje, a każde nowe przyłącze 

pogarsza sytuację. 

 
 

3. Działania w zakresie pozyskiwania funduszy zewnętrznych: 

a) Spotkanie z Wicemarszałkiem Województwa Zachodniopomorskiego Jarosławem Rzepą w sprawie 

grantów sołeckich i innych konkursów na dofinansowanie przedsięwzięć. W spotkaniu wzięli udział sołtysi i 

rady sołeckie, przedstawiciele stowarzyszeń i organizacji, kół gospodyń, OSP oraz część radnych. Siedem sołectw 

złożyło wnioski o granty, liczymy na pozyskanie dofinansowania. 

b) Wyjazd do Locknitz do siedziby Interregu, aby dowiedzieć się o możliwości dofinansowania inwestycji w 

Rekowie. Niestety, zmiana charakteru tej inwestycji (budowa drogi) bez zmiany nazwy (rewitalizacja) powoduje, 

że powstał twór, który nie ma szans na dofinansowanie.  

c) Prośby o wsparcie w działaniach lub zakupach. W efekcie pozyskania informacji na temat możliwości 

ubiegania się o wsparcie zakupu samochodu strażackiego dla OSP w Niedźwiedziu wystosowane zostały pisma 

do czterech instytucji, które mogą ewentualnie nam pomóc w tej sprawie. Wysłane zostały także pisma do ZZDW 

oraz kilku osób (posłów, senatorów i radnych sejmiku), wspierających nasze działania w zakresie budowy 

ścieżki pieszo-rowerowej z Kobylanki do Bielkowa. 

 
4. Zawarto umowę z nową kancelarią prawną – od 1 marca będzie nas obsługiwała kancelaria Biel, Judek i 

wspólnicy. Jest to kancelaria z bardzo bogatym doświadczeniem w obsłudze jednostek samorządu 
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terytorialnego, od wielu lat prowadzi sprawy kilkunastu gmin i miast, między innymi Szczecina. Warto 

podkreślić, że ubiegłoroczne koszty obsługi prawnej wyniosły ok. 78 tys. zł, w tym roku wyniosą 59, a prawnik 

będzie dyżurował dwa razy w tygodniu, będzie też obecny na każdej sesji. 

 
5. Udział w Konwencie wójtów, burmistrzów i prezydentów miast. Poruszane były tematy dofinansowań z 

Urzędu Marszałkowskiego, założeń nowej strategii unijnej oraz inne zagadnienia. Jednym z ciekawszych była 

kwestia modernizacji oświetlenia, nad którym już urzędnicy pracują, by zdobyć szczegółowe rozeznanie. 

 
6. Udział w comiesięcznym spotkaniu wójtów i burmistrzów ze starostą. Głównym tematem była kwestia 

szacowania szkód w rolnictwie. 

 
7. Spotkanie z Nadleśniczym Leśnictwa Kliniska w sprawie budowy drogi Cisewo-Zieleniewo. Ustaliliśmy, że 

podpiszemy nowe porozumienie, aby można było realizować tę inwestycję, jeżeli dostaniemy dofinansowanie. 

 
8. Rozmowy z firmą Strabag w sprawie budowy wodociągu do Gajęckiego Ługu. Firma nie wyraża zgody na 

wejście na plac budowy, nie jest także zainteresowana ewentualnym wykonaniem przyłącza. Prawdopodobne 

jest, że będziemy wykonywać tę inwestycję po zakończeniu budowy drogi Niedźwiedź-Zdunowo. 

 
9. Dostosowanie urzędu do potrzeb osób niepełnosprawnych. Gmina wzięła udział w projekcie „Monitoring 

działań jednostek administracji rządowej i samorządowej w województwie zachodniopomorskim w kontekście 

realizacji praw osób z niepełno sprawnościami i dostosowania do postanowień Konwencji ONZ o prawach osób 

niepełnosprawnych”. Odbyła się kontrola wypełnienia zaleceń, która wypadła rewelacyjnie. Pani kontrolująca 

podsumowała nasze działania jako zdecydowanie najlepsze spośród kilkudziesięciu gmin, jakie ma pod swoją 

opieką. Szczególne słowa uznania należą się pani sekretarz Jolancie Kazberuk, która odpowiadała za to działanie. 

Dzięki wynikom kontroli będziemy mogli uzyskiwać dodatkowe punkty we wnioskach o dofinansowanie 

różnych przedsięwzięć. 

 
10. Szkoła w Kunowie – spotkanie z rodzicami. Zapadła decyzja o budowie nowej szkoły przy zachowaniu 

funkcji obecnej placówki, która wymaga remontu dachu i ogrzewania. W tej sprawie odbyło się też spotkanie z 

wójtem Gminy Stargard – będziemy rozmawiać na temat ewentualnego dofinansowania budowy szkoły. 

 
11. Gazeta gminna. Będzie wydawana gazeta informacyjna, ponieważ mieszkańcy tego oczekują. Wydawcą 

będzie biblioteka, natomiast fundusze zostaną pozyskane od osób, które zechcą wesprzeć to przedsięwzięcie, 

oraz reklamodawców. Zostanie uruchomione konto do wpłat darowizn na ten cel, już jest sporo sygnałów od 

mieszkańców gotowych zaangażować środki finansowe. Koszty jednego numeru wyniosły w 2018 r. 3816 zł.” 

 

Skarbnik przedstawiła informację nt. bieżącej sytuacji finansowej na dzień 30.01.2019 r.:  

dochody planowane – 1 988 144,44 zł, tj. 6,5%,  

dochody z PIT – 177 816 , tj. 2,3 %,  

wydatki wykonane 1 382 149,53, tj. 3,8 %,  

stan środków na dzień dzisiejszy – 2 264 396,45.  

 

Pracownik UG p. D. Sromek udzieliła wyjaśnienia dotyczącego rowu na terenie Rekowa ( dot. ok. 570 m i 40 m 

rowu otwartego). Była analizowane odprowadzanie wody przez Kołbacz. Instytut stał na stanowisku jeżeli jest to 

po stronie Gminy to obowiązek konserwacji jest po stronie Gminy.  

Radna I. Rybarczyk – jeśli jest projekt , projektant zakłada coś, czy powinien mieć operat wodno-prawny. 

P. D. Sromek – aby uzyskać pozwolenie wodno-prawne musi być operat. 

Radna I. Rybarczyk – nie zaplanowano w przetargu? 

P. D. Sromek – w przetargu nie zaplanowano remontu rowu. 

Radna A. Ordon – czy Gmina wystąpiła z zapytaniem ofertowym na obsługę prawną. Ile wpłynęło ofert? 

Wójt – tak, dwie oferty wpłynęły. 

Sekretarz przedstawiła informację o realizacji uchwała z ostatniej sesji, zał. nr 7. 

 

Ad. 10 

Informacje o działalności Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady. 

Przewodniczący RG poinformował, że do Biura Rady wpłynęły następujące sprawy: 

1. Została złożona oferta szkoleniowa. 
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2. Została złożona skarga przez radnych i sołtysów, która została przekazana do rozpatrzenia przez 

komisję. 

3. Wpłynęło pismo z RIO dotyczące budżetu Gminy Kobylanka. 

4. Zostało złożone pismo dot. oświadczenia majątkowego skarbnik. 

5. Wpłynęła informacja dot. złożonych oświadczeń majątkowych Przewodniczący RG i Wójt. 

6. Wpłynęła do wiadomości sprawa dotycząca KGW w Kobylance. 

7. Wpłynęło pismo w sprawie uchwały budżetowej. 

8. Wpłynęła informacja z KPP Stargard dotycząca bezpieczeństwa na terenie Gminy, która będzie 

omawiana  na kolejnej sesji. 

9. Zostały złożone odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

10. Zostało złożone pismo do Prokuratury dot. skarg. 

11. Wpłynęło postanowienie Komisarza Wyborczego w sprawie wyboru nowego radnego. 

 

Ad. 11 

Interpelacje i zapytania. 

Radna Z. Dąbkowska – podziękowała za pochwalenie za działania. Radna poinformowała, że tylko jedna osoba 

pomogła dot. przygotowania wniosku. Informację otrzymałam z Urzędu, że sprawę aby załatwić to czas 

oczekiwania miesiąc czasu. Udała się osobiście do ZDP do p. Sowy, gdzie sprawę załatwiła w ciągu dwóch dni. 

Zero pomocy od pracowników.  Obiecana była wszelka pomoc od strony Urzędu – gdzie jest ta pomoc z Urzędu. 

Radny I. Siwiec – złożył interpelację na piśmie dot. spotkania p. Wójt z rodzicami dzieci uczęszczających do 

szkoły w Kunowie. Mieszkańcami Kunowa oraz radnymi Gminy Kobylanka. 

Radny R. Stateczny – złożył interpelację na piśmie dot. ul. Łąkowej – przejazd dużej liczby pojazdów 

samochodowych, dot. działki nr 113 w Rekowie – przeznaczenie na plac zabaw, dot. przycięcia koron rosnących 

lip w centrum Rekowa. 

Salę posiedzeń opuściła radna Z. Dąbkowska. Ilość radnych biorących udział w posiedzeniu – 14. 

Radna Cz. Grabowska – sygnał od mieszkańców czy byłaby możliwość ustalić odbiór żywności w inny sposób, 

bo mieszkańcy zgłaszający się pożywność jadą samochodami po odbiór trzech produktów. 

Przystanek dla dziecka w Cisewie – przy budżecie powiedziała Pani, że poinformuje. 

Dofinansowanie drogi Cisewo-Zieleniewo. 

Radny J. Malinowski – zgłosił interpelację na piśmie dot. podania kwoty zabezpieczonej na wyposażenie nowo 

wbudowanych pomieszczeń w SP Kobylanka, dot. kto jest płatnikiem rachunków za energię w czasie 

rozbudowy szkoły, dot. wypracowanych oszczędności przez panią dyr. SP Kobylanka w okresie września 2018- 

do dziś w ramach przeniesienia szkoły do SP Reptowo, dot. czy w okresie od stycznia 2019  do 28.02.2019 r. 

wydane zostały decyzje dot. wpisania mieszkańców do stałego rejestru wyborców. Ile takich decyzji z podziałem 

na daty. 

Radna Cz. Grabowska – dot. drogi do mieszkańców w lesie. Droga jest rozjeżdżona przez lasy. Jest problem 

przejechania osobowym samochodem czy karetką. 

Radna U. Gierałtowska – jaki jest termin zakończenia rozbudowy szkoły? 

Wójt – koniec sierpnia zgodnie z dokumentacją. 

Radna U. Gierałtowska – ul. Jeziorna – oznakowanie drogi. Są absurdy, gdzie las jest ograniczenie a tam gdzie 

są dzieci to tego oznakowania nie ma. Proszę organizacyjnie to rozpatrzeć. 

Radna Z. Gołembowski –dot. SP Kobylanka - mam obawy, elewacja jest a dachu nie ma. Proszę tego 

dopilnować. 

Dlaczego tak się stało, że CKiR nie może prowadzić działalności  tylko Gmina. Chodziło o 1 315 000 z l a jest 

715 000 zł gdzie jest VAT, gdzie jest podatek. To się nie zgadza. 

Radna A. Ordon – dot. dystrybucji gazetki gminnej – obietnica, że każdy mieszkaniec otrzyma. Mam 

informacje, że nie każdy mieszkaniec otrzymuje. 

Jaka są koszty wynagrodzenia zatrudnienia przy gazetce, redaktor i inne osoby przy tworzeniu gazetki. 

Kiedy Gmina zamierza złożyć korektę VAT? 

Radny Z. Drohomirecki – dot. wyjazdu – zostało zaoszczędzone 40 000 zł, dot. zwiększenia środków na 

działalność CKiR, dot. przekazania do Biura Rady tekstu jednolitego dot. budżetu Gminy i WPF. 

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 r. – projekt nr 14/19. 

Skarbnik uzasadniła projekt uchwały, zał. nr 8: 

Uzasadnienie: 

„Na podstawie uchwały Nr VII.40.S.2019 Kolegium regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 14 

lutego 2019 r. w sprawie wszczęcia postepowania dotyczącego stwierdzenia nieważności części Uchwały Nr 

IV/20/19 rady Gminy Kobylanka z dnia 24 stycznia 2019 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kobylanka na 

rok 2019 wprowadza się następujące zmiany do budżetu Gminy Kobylanka na 2019 r.: 
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1. Dokonuje się przeniesienia wydatków inwestycyjnych w kwocie 350.000 zł z zadania „Budowa odcinka 

drogi nr 450001Z relacji Zieleniewo – Cisewo od km 0+958 do km 2+473” na utrzymanie terenów i 

obiektów komunalnych oraz częściowo na utrzymanie trwałości projektu „Przeciwdziałanie wykluczeniu 

cyfrowemu – Internet dla mieszkańców Gminy Kobylanka”.  

W przypadku otrzymania dofinansowania na inwestycję „Budowa odcinka drogi nr 450001Z relacji 

Zieleniewo – Cisewo od km 0+958 do km 2+473”, propozycja zabezpieczenia środków na ten cel zostanie 

przedłożona Radzie Gminy do rozpatrzenia i zatwierdzenia. 

Skutkiem poprawki wprowadzonej przez Radę Gminy do uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na 2019r.  

jest całkowity brak środków finansowych głównie na utrzymanie terenów i obiektów wokół jeziora Miedwie. 

Tereny nad jeziorem stanowią współwłasność Gminy Kobylanka i Gminy Stargard, w tym celu 

zawarte jest porozumienie, w którym OSiR Stargard powierza gminie Kobylanka zarządzanie 

obiektem (Porozumienie w sprawie sposobu korzystania z nieruchomości wspólnej i zarządu 

nieruchomością wspólną z dnia 26 maja 2017r.). Niezabezpieczenie środków finansowych spowoduje, że 

gmina nie wywiąże się z zawartego porozumienia. 

 

2. Zmniejsza się wydatki o kwotę 10.000 zł na zadanie inwestycyjne „Budowa chodnika w Bielkowie” – 

przedmiotowe zadanie dotyczy budowy odcinka drogi wojewódzkiej. Środki te przeznacza się na utrzymanie 

trwałości projektu „Przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu – Internet dla mieszkańców Gminy 

Kobylanka”.  

Gmina ponownie wystąpiła z pismem do Zarządu Dróg Wojewódzkich w sprawie wykonania ciągu pieszo-

rowerowego na odcinku Kobylanka-Bielkowo oraz budowy chodnika w  samej miejscowości Bielkowo. W 

przypadku pozytywnego rozpatrzenia pisma Wójta Gminy propozycja zabezpieczenia środków na ten cel 

zostanie przedłożona Radzie Gminy do rozpatrzenia i zatwierdzenia.” 

Skarbnik p. B. Hok poinformowała, że projekt uchwały został przygotowany zgodnie ze stanowiskiem RIO. RIO 

przesłało pismo i takie ma oczekiwania. Jeśli takiej woli nie będzie to RIO samo poprawi.  Dotyczy dwóch 

miejsc: Internet i utrzymanie mienia komunalnego. Skarbnik nadmieniła o sytuacji, która się wydarzyła w CKiR. 

Poprosiła aby zabezpieczyć środki. Jeżeli jest deklaracja p. Wójt to tak zrobi. Proszę okazać wzajemną 

współpracę bez RIO ingerencji. Możemy pojechać na posiedzenie nic, nie zmienimy, bo umowy są zawarte. 

Oczywiście na wiele zadań nie mamy środków. Na to co jest konieczne proszę o zabezpieczenie tych środków. 

Pani Wójt stara się o środki, wszędzie pisze.  

Radny K. Kleinowski – jak chcemy 350 000 zł to może to zapiszemy. 

Skarbnik – możemy zapisać w protokole 350 000 zł jeżeli tylko jak się ukaże dofinansowanie to będziemy 

działać. To p. Wójt też obiecuje. Nie ma takiej uchwały, aby to zapisać, że to zagwarantuje. 

Zaufajmy sobie. Dzisiaj zdejmujemy, a w marcu zwiększamy. 

Wójt – niejednokrotnie mówiłam na spotkaniu z mieszkańcami Cisewa i na KRGiF z 3 500 000 zł będą 

oszczędności. Mówiłam, zapewniałam. Co to zmieni. To będzie taka sama gwarancja. Jak przyjdzie moment 

rozpoczynamy procedurę (dokumenty, przetarg, porozumienie z lasami). To wszystko we wrześniu.  Jeżeli nie 

ma zabezpieczonych środków na bieżące utrzymanie, to nie mogę wydatkować na inwestycje. To niczego nie 

zmienia a będzie zabezpieczone na bieżące utrzymanie. Pytałam p. Grabowskiej – czy skłamałam. Ja nie miałam 

wiedzy. 

Radna Cz. Grabowska – z czego? 

Skarbnik – z rewitalizacji z Rekowa. 

Wójt – aneks jest podpisany do umowy dot. Rekowa. 

Skarbnik – jeżeli tego nie uchwalimy to i tak RIO to uchwali. 

Wójt – jak wiemy, to RIO ale co zrobi RIO nie wiadomo. RIO może zrobić coś innego. Mimo z mojej strony 

chęci współpracy  to jesteście tak nastawieni, że nie chcecie ze mną współpracować. Czy wyrządziłam jakąś 

krzywdę. To co się dzieje, że złożyłam wniosek o unieważnieniu części budżetu to złożyłam z 

odpowiedzialności. To wójt odpowiada za budżet. 

Wiem, że są plany (referendum, spotkania) co będzie dalej, jakie będą skutki tego wszystkiego. 

Radna Cz. Grabowska – co takiego zrobiliśmy, że pracownicy nie mogą udzielać informacji dot. radnych i 

sołtysów. 

Wójt – dlaczego Pani nie przyszła do mnie i ustaliła. Dlaczego tak zrobiłem. Państwo jako radni możecie 

uzyskać informacje na różne pomysły np. poprzez interpelację. Nie odmawiałam udzielania informacji. 

Przyjdźcie do mnie a ja do pracowników pokieruję. 

Radny J. Malinowski – w załączniku pojawiła się nazwa jednostki – Kołobrzeg. 

Skarbnik – błąd pisarski. 

Przewodnicząca KRGiF radna A. Orzoł  przedstawiła pozytywną opinię komisji do projektu uchwały (za-2, 

przeciw-1, wstrzymał się-3). 

Klub Radnych „Porozumienie Dla Kobylanki” radna  D. Orzoł przedstawiła pozytywną opinię do projektu 

uchwały. 
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Uchwała została przegłosowana w następujący sposób: 

- za - 3 radnych / U. Gierałtowska, I. Rybarczyk, A. Stechnij/, 

- przeciw- 11 radnych / D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, Z. Gołembowski, Cz. Grabowska, J. Kisielewska, K. 

Kleinowski,  J. Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł, I. Siwiec, R. Stateczny/,  

- wstrzymał się – 0 radnych. Nieobecna radna Z. Dąbkowska. Karta do głosowania zał. nr 9. Uchwała nie została 

podjęta. 

Wójt poinformowała, że w momencie kiedy otrzymała informacje z RIO Przewodniczący RG p. Z. 

Drohomirecki był poinformowany, aby radni dali swoje propozycje. 

 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania terminu zapłaty oraz 

rozkładania na raty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie 

Kobylanka i jej jednostkom organizacyjnym oraz warunków dopuszczalności pomocy publicznej w 

przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organów lub osób uprawnionych 

do udzielania ulg – projekt nr 7/19. 

Skarbnik uzasadniła projekt uchwały, zał. nr 10: 

Uzasadnienie: 

„Na podstawie art. 59 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych (Dz.U.z 2017 r. poz. 2077 z 

późn. zm.) organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego określa szczegółowe zasady, sposób i tryb 

umarzania, odraczania terminu zapłaty oraz rozkładania na raty należności pieniężnych mających charakter 

cywilnoprawny przypadających Gminie Kobylanka oraz jej jednostkom organizacyjnym ze wskazaniem organu 

uprawnionego do udzielania w/w ulg wobec osób fizycznych, osób prawnych i jednostek organizacyjnych 

nieposiadających osobowości prawnej, jak również warunki dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, 

w których udzielona ulga stanowić będzie pomoc publiczną. 

W dniu 28 kwietnia 2017 r. weszła w życie ustawa z dnia 10 lutego 2017 r. o zmianie ustawy o finansach 

publicznych (Dz.U. z 2017 r., poz 659), która wprowadziła zmiany w zakresie umarzania, odraczania terminu 

zapłaty oraz rozkładania na raty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny. 

Zmiany obejmują między innymi możliwość niedochodzenia należności pieniężnych, których kwota wraz z 

odsetkami nie przekracza 100 zł, jak również wprowadzono nowe przesłanki stosowania ulg w spłacie 

należności cywilnoprawnych, poza ważnym interesem publicznym i interesem dłużnika, którymi są: względy 

społeczne i gospodarcze. Zgodnie z §59 ust. 2 w/w ustawy organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego 

określa szczegółowe zasady, sposób i tryb udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych mających charakter 

cywilnoprawny.  

Projekt niniejszej uchwały podlega zgłoszeniu do Prezesa Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów oraz do 

Ministra Rolnictwa, którzy w terminie 14 dni mogą przedstawić zastrzeżenia dotyczące przejrzystości zasad 

udzielania pomocy de minimis. 

W wyniku wprowadzonych zmian prawnych obecna Uchwała Nr L/340/10 Rady Gminy Kobylanka z dnia 4 

listopada 2010 r. w sprawie szczegółowych zasad i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty 

należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym Gminy Kobylanka oraz jej jednostek podległych nie 

posiada mocy prawnej.  

Mając powyższe na uwadze przyjęcie uchwały jest zasadne.” 

Przewodnicząca KRGiF radna A. Ordon przedstawiła pozytywną opinię komisji do projektu uchwały. 

Klub Radnych „Porozumienie Dla Kobylanki” radna  D. Orzoł przedstawiła pozytywną opinię do projektu 

uchwały. 

Radna A. Ordon zgłosiła wniosek jako radna dotyczący zmiany § 4, który otrzymuje brzmienie: 

„Do umarzania, odraczania terminu zapłaty oraz rozkładania na raty należności pieniężnych uprawniony jest 

Wójt Gminy Kobylanka do kwoty należności głównej                w wysokości 5.000,00 zł, a powyżej tej kwoty 

Wójt Gminy Kobylanka po uzyskaniu zgody Rady Gminy Kobylanka, za wyjątkiem należności 

cywilnoprawnych powstałych w związku    z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych 

zadań zleconych jednostkom samorządu terytorialnego ustawami, co do których uprawnienie to przysługuje 

Wójtowi Gminy Kobylanka.” 

Wniosek powyższy został przyjęty w następujący sposób: 

-za - 11 radnych /D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, Z. Gołembowski, Cz. Grabowska, J. Kisielewska, K. 

Kleinowski,  J. Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł, I. Siwiec, R. Stateczny/,  

- przeciw- 3 radnych / U. Gierałtowska, I. Rybarczyk, A. Stechnij/ 

- wstrzymał się – 0 radnych. Nieobecna radna Z. Dąbkowska. Karta do głosowania zał. nr 11. 

Uchwała została przegłosowana wraz z wnioskiem: 

- za - 12 radnych /D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, Z. Gołembowski, Cz. Grabowska, J. Kisielewska, K. 

Kleinowski,  J. Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł, I. Siwiec, R. Stateczny, A. Stechnij/,  
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- przeciw- 0 radnych,  

- wstrzymał się – 2 radnych / U. Gierałtowska, I. Rybarczyk/. Nieobecna radna Z. Dąbkowska. Karta do 

głosowania zał. nr 12. 

Uchwała Nr V/27/19 Rady Gminy Kobylanka w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, 

odraczania terminu zapłaty oraz rozkładania na raty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny 

przypadających Gminie Kobylanka i jej jednostkom organizacyjnym oraz warunków dopuszczalności pomocy 

publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organów lub osób 

uprawnionych do udzielania ulg została podjęta i stanowi zał. nr 13. 

 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie  opłaty prolongacyjnej  – projekt nr 8/19. 

Skarbnik uzasadniła projekt uchwały, zał. nr 14: 

Uzasadnienie: 

„W związku ze zmianą treści art. 57 §2 ustawy Ordynacja podatkowa, zmienionego przez art. 1 pkt. 49 ustawy z 

dnia 10 września 2015 r. (Dz.U.2015.1649) zmieniającej ustawę Ordynacja podatkowa z dniem 1 stycznia 2016 

r., istnieje konieczność dostosowania obecnie obowiązującej uchwały do aktualnie obowiązujących przepisów 

ustawy. 

Przedmiotowa opłata została wprowadzona Uchwałą Nr XXI/129/04 Rady Gminy Kobylanka z dnia 27 maja 

2004 r. i wynosiła 50% stawki odsetek za zaległości podatkowe.  

Powiązanie od dnia 1 stycznia 2016 roku opłaty prolongacyjnej z obniżoną stawką odsetek za zwłokę powoduje 

konieczność podjęcia przez Radę Gminy Kobylanka nowej uchwały wprowadzającej opłatę prolongacyjną, na 

podstawie której utraci moc dotychczasowo obowiązująca uchwała wiążąca wysokość opłaty prolongacyjnej z 

podstawową stawką odsetek za zwłokę. Porównując treść poprzednio obowiązujących przepisów Ordynacji 

podatkowej i dotychczasowej uchwały z treścią obecnie obowiązujących przepisów Ordynacji podatkowej w 

tym przedmiocie i proponowanej treści projektu uchwały wskazać  należy, że stawka opłaty prolongacyjnej nie 

ulegnie zmianie i wyniesie 4% kwoty zaległości w stosunku rocznym 

Biorąc powyższe pod uwagę podjęcie uchwały jest celowe i uzasadnione.” 

Przewodnicząca KRGiF radna A. Ordon przedstawiła pozytywną opinię komisji do projektu uchwały. 

Klub Radnych „Porozumienie Dla Kobylanki” radna  D. Orzoł przedstawiła pozytywną opinię do projektu 

uchwały. 

Klub Radnych „Razem dla Gminy” radna U. Gierałtowska przedstawiła pozytywną opinię do projektu uchwały. 

 

 

Uchwała została przegłosowana: 

- za - 14 radnych /D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, U. Gierałtowska, Z. Gołembowski, Cz. Grabowska, J. 

Kisielewska, K. Kleinowski,  J. Malinowski, I. Rybarczyk, A. Ordon, D. Orzoł, I. Siwiec, R. Stateczny, A. 

Stechnij/,  

- przeciw- 0 radnych,  

- wstrzymał się – 0 radnych. Nieobecna radna Z. Dąbkowska. Karta do głosowania zał. nr 15. 

Uchwała Nr V/28/19 Rady Gminy Kobylanka w sprawie opłaty prolongacyjnej została podjęta i stanowi zał. nr 

16. 

 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Kobylanka – 

projekt nr  9/19. 

Wójt uzasadniła projekt uchwały, zał. nr 17: 

Uzasadnienie: 

„W związku z wejściem w życie Rozporządzenia Ministra Środowiska z dnia 29 grudnia 2016 r. w 

sprawie szczegółowego sposobu selektywnego zbierania wybranych frakcji odpadów, należy dostosować do 

istniejących przepisów Regulamin utrzymania czystości i porządku na terenie  gminy Kobylanka. Zmianie ulega 

m.in. lista odpadów selektywnych odbieranych sprzed posesji.” 

Przewodnicząca KRGiF radna A. Ordon przedstawiła pozytywną opinię komisji do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych przedstawiła pozytywna opinię komisji do projektu uchwały. 

Klub Radnych „Porozumienie Dla Kobylanki” radna  D. Orzoł przedstawiła pozytywną opinię do projektu 

uchwały. 

Klub Radnych „Razem dla Gminy” radna U. Gierałtowska przedstawiła pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Uchwała została przegłosowana w następujący sposób: 
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- za - 14 radnych /D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, U. Gierałtowska, Z. Gołembowski, Cz. Grabowska, J. 

Kisielewska, K. Kleinowski,  J. Malinowski, I. Rybarczyk, A. Ordon, D. Orzoł, I. Siwiec, R. Stateczny, A. 

Stechnij/,  

- przeciw- 0 radnych,  

- wstrzymał się – 0 radnych. Nieobecna radna Z. Dąbkowska. Karta do głosowania zał. nr 18. 

Uchwała Nr V/29/19 Rady Gminy Kobylanka w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Kobylanka została podjęta i stanowi zał. nr 19. 

 

Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług           w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości    i zagospodarowania tych odpadów, w zamian 

za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi – projekt nr 

10/19. 

Wójt uzasadniła projekt uchwały zał. nr 20: 

Uzasadnienie: 

„W związku z wejściem w życie Rozporządzenie Ministra Środowiska z dnia 29 grudnia 2016 r. w 

sprawie szczegółowego sposobu selektywnego zbierania wybranych frakcji odpadów, zwiększyła się lista 

odpadów podlegających obowiązkowi selektywnego zbierania. Oprócz dotychczasowych frakcji, a mianowicie: 

papier i tektura, tworzywa sztuczne i metale, szkło, „u źródła” należy selekcjonować również odpady ulegające 

biodegradacji. W związku z powyższym, należy zmienić uchwałę  w sprawie określenia szczegółowego sposobu 

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi.” 

Wójt poinformowała, że spodziewa się złej działalności, odbiór 1 raz w miesiącu a latem co dwa tygodnie. Na 

ten moment nie możemy zmienić warunków w  umowie. Nie ja warunki ustalałam. Rozważałam postawienie  

pojemników, zamiast worków. Prośba, aby mieszkańcy nie wystawiali za wcześnie śmieci biodegradalnych 

tylko w dzień wywozu. Trzeba będzie negocjować umowę – to jest pomysł, aby z dniem 31.12.2019 r. rozwiązać 

umowę. Nie wiem, czy Remondis będzie chciał rozmawiać w tym temacie. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych przedstawiła pozytywna opinię komisji do projektu uchwały. 

Klub Radnych „Porozumienie Dla Kobylanki” radna  D. Orzoł przedstawiła pozytywną opinię do projektu 

uchwały. 

Klub Radnych „Razem dla Gminy” radna U. Gierałtowska przedstawiła pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Radna D. Orzoł – dot. § 4 ust. 9 aby to się nie okazało, że te rzeczy, które nie będą przyjmowane (azbest, szyby, 

papa) będzie problem. 

Wójt – nie tworzy się aktów prawnych, np. gdzie to trzeba odwieść. Planują program dot. azbestu. Taką 

informację przekazałam wcześniej na komisji. Teraz mam informację, żę program „azbest” został wstrzymany a 

jest program „czyste powietrze”. 

Uchwała została przegłosowana w następujący sposób: 

- za - 14 radnych /D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, U. Gierałtowska, Z. Gołembowski, Cz. Grabowska, J. 

Kisielewska, K. Kleinowski,  J. Malinowski, I. Rybarczyk, A. Ordon, D. Orzoł, I. Siwiec, R. Stateczny, A. 

Stechnij/,  

- przeciw- 0 radnych,  

- wstrzymał się – 0 radnych. Nieobecna radna Z. Dąbkowska. Karta do głosowania zał. nr 21. 

Uchwała Nr V/30/19 Rady Gminy Kobylanka w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług           w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości    i 

zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi  została podjęta i stanowi zał. nr 22. 

 

Ad. 17 

Uchwała – zmieniająca uchwałę w sprawie inkasa podatku od nieruchomości, rolnego  i leśnego oraz opłaty 

targowej – projekt nr 11/19. 

Wójt uzasadniła projekt uchwały, zał. nr 23: 

Uzasadnienie: 

„      Rada gminy ma prawo do powierzenia poboru podatków i opłat lokalnych w drodze inkasa. 
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      Rada gminy w podjętej uchwale ma obowiązek, oprócz wprowadzenia poboru podatków i opłat w drodze 

inkasa, do wyraźnego wskazania osoby inkasenta, przedstawiając obszar działania - sołectwo, w sposób tak 

precyzyjny, aby nie budziły wątpliwości, na kogo obowiązek pobierania należności w drodze inkasa został 

nałożony. Wskazanie osoby inkasenta musi mieć charakter personalny, co oznacza , że rada gminy w uchwale 

lub załączniku do uchwały musi podać imię i nazwisko inkasenta pobierającego podatki.  

     Uchwałą Rady Gminy Kobylanka nr VI/39/11 z dnia 31 marca 2011 r. powierzono sołtysom pobór podatków 

lokalnych ( od nieruchomości, rolnego, leśnego), oraz opłaty targowej. 

      W związku z tegorocznymi wyborami sołeckimi i zmianą sołtysów w dwóch sołectwach konieczne jest 

dokonanie zmiany w obowiązującej uchwale i powołanie nowych inkasentów.”      

 

Przewodnicząca KRGiF przedstawiła pozytywna opinię komisji do projektu uchwały. 

Klub Radnych „Porozumienie Dla Kobylanki” radna  D. Orzoł przedstawiła pozytywną opinię do projektu 

uchwały. 

Klub Radnych „Razem dla Gminy” radna U. Gierałtowska przedstawiła pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Uchwała została przegłosowana w następujący sposób: 

- za - 14 radnych /D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, U. Gierałtowska, Z. Gołembowski, Cz. Grabowska, J. 

Kisielewska, K. Kleinowski,  J. Malinowski, I. Rybarczyk, A. Ordon, D. Orzoł, I. Siwiec, R. Stateczny, A. 

Stechnij/,  

- przeciw- 0 radnych,  

- wstrzymał się – 0 radnych. Nieobecna radna Z. Dąbkowska. Karta do głosowania zał. nr 24. 

Uchwała Nr V/31/19 Rady Gminy Kobylanka w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie inkasa podatku od 

nieruchomości, rolnego  i leśnego oraz opłaty targowej została podjęta i stanowi zał. nr 25. 

 

Ad. 18 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego na powierzenie zadań 

Gminie Miasto Stargard przez Gminę Kobylanka zadania publicznego                w zakresie prowadzenia 

noclegowni dla osób bezdomnych z terenu Gminy Kobylanka – projekt      nr 12/19. 

Wójt uzasadniła projekt uchwały, zał. nr 26: 

Uzasadnienie: 

„Zgodnie z art. 17 ust 1 pkt 13 ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej do zadań własnych gminy o 

charakterze obowiązkowym należy udzielenie schronienia, zapewnienia posiłku oraz niezbędnego ubrania 

osobom tego pozbawionym. Zapisy art. 48a ustawy o pomocy społecznej stanowią, że udzielenie schronienia 

następuje poprzez przyznanie miejsca w schronisku, noclegowni lub ogrzewalni. Pomoc udzielona w formie 

tymczasowego miejsca w ogrzewalni lub noclegowni nie wymaga przeprowadzenia wywiadu środowiskowego 

oraz wydania decyzji, a wydatki poniesione na ten cel przez gminę nie podlegają zwrotowi przez gminę 

właściwą ze względu na miejsce ostatniego zameldowania na pobyt stały. 

Zgodnie z wytycznymi Ministerstwa Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej każda gmina powinna realizować 

zadanie udzielenia schronienia poprzez trzy formy ogrzewalnie, noclegownie i schronisko. Na podstawie 

Rozporządzenia Ministra Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej z 28 kwietnia 2017r. w sprawie standardów 

noclegowni, schronisk dla bezdomnych i ogrzewalni, wobec ogrzewalni określono najmniejsze wymagania.  

Z uwagi na fakt, iż na terenie Gminy Kobylanka nie funkcjonuje żadna z w/w form pomocy osobom 

bezdomnym, a na terenie Gminy Miasta Stargard jest noclegownia i ogrzewalnia dla osób bezdomnych, 

zasadnym jest podjęcie uchwały w sprawie przekazania do realizacji tej gminie zadania publicznego 

dotyczącego udzielenia schronienia osoba bezdomnym i wyrażenie zgody na zawarcie przez Gminę Kobylanka 

porozumienia w sprawie powierzenia Gminie Miastu Stargard realizacji zadania publicznego w zakresie 

prowadzenia noclegowni dla osób bezdomnych z Gminy Kobylanka.  

W przedmiotowej sprawie Gmina Miasto Stargard w ramach porozumienia zapewni odpłatnie jedno miejsce w 

noclegowni dla osób bezdomnych z terenu Gminy Kobylanka. Zapisy porozumienia obligują Gminę 

przekazującą zadanie do uiszczania opłaty za samo zapewnienie miejsca bez względu na to czy taka osoba 

będzie faktycznie przebywać w noclegowni. 

Koszt pobytu jednej osoby planowany w 2019 r. wynosi: 

1) W noclegowni: 

a) 150 zł miesięcznie za każde niewykorzystywane miejsce, 

b) 13,20 zł dziennie za każde wykorzystywane miejsce. 

Porozumienie zawarte zostanie na czas określony od dnia jego podpisania do 31.12.2019 r.    

W związku z powyższym zasadne jest podjęcie niniejszej uchwały.” 

Wójt poinformowała, że Gmina ma obowiązek zapewnić nocleg. Zdarzył się w tamtym roku jeden bezdomny. 

Jak się szybko pojawił to i tak szybko wybył z terenu Gminy. Koszt noclegowni ok. 2 000 zł rocznie. 

Radna I. Rybarczyk – to idzie ze środków GOPSu? 
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Wójt – tak. Z GOPSu. 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych przedstawiła pozytywna opinię komisji do projektu uchwały. 

Klub Radnych „Porozumienie Dla Kobylanki” radna  D. Orzoł przedstawiła pozytywną opinię do projektu 

uchwały. 

Klub Radnych „Razem dla Gminy” radna U. Gierałtowska przedstawiła pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Radny J. Malinowski – jak się przedstawiały lata 2016-2018? 

Wójt – nie było. To jest za rezerwację miejsca w noclegowni. 

Uchwała została przegłosowana w następujący sposób: 

- za - 14 radnych /D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, U. Gierałtowska, Z. Gołembowski, Cz. Grabowska, J. 

Kisielewska, K. Kleinowski,  J. Malinowski, I. Rybarczyk, A. Ordon, D. Orzoł, I. Siwiec, R. Stateczny, A. 

Stechnij/,  

- przeciw- 0 radnych,  

- wstrzymał się – 0 radnych. Nieobecna radna Z. Dąbkowska. Karta do głosowania zał. nr 27. 

Uchwała Nr V/32/19 Rady Gminy Kobylanka w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego na powierzenie zadań Gminie Miasto Stargard przez Gminę Kobylanka zadania publicznego   

w zakresie prowadzenia noclegowni dla osób bezdomnych z terenu Gminy Kobylanka została podjęta i stanowi 

zał. nr 28. 

 

Ad. 19 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie służebności przesyłu           – projekt nr 

13/19. 

Wójt uzasadniła projekt uchwały, zał. nr 29: 

Uzasadnienie: 

„Zgodnie z art.18 ust.2 pkt 9 lit.a ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym obciążanie każdej 

nieruchomości  z zasobu gminnego - do czasu określenia przez Radę Gminy zasad obciążania -  wymaga zgody 

Rady Gminy.  

W dniu 22 stycznia  2019r. wpłynął   wniosek  od ENEA Operator  Sp. z o.o  Oddział Dystrybucji Szczecin 

o ustanowienie służebności przesyłu na działce nr 363  o powierzchni 0,3062 ha w obrębie Kobylanka.  

Ww. służebność ograniczona będzie do terenu niezbędnego dla posadowienia na nieruchomości oraz 

eksploatacji, remontów, przebudowy, rozbudowy i korzystania z urządzeń energetycznych, tj. linii kablowej nn 0,4 

kV (pas o długości 46 m i szerokości 0,5m) oraz szafy kablowej (teren o wymiarach 0,53 m x 0,25m)  wraz z 

wszelkimi obiektami i urządzeniami niezbędnymi do ich eksploatacji. 

Szczegółowe warunki ustanowienia służebności zostaną opisane w porozumieniu                z inwestorem. 

Ustanowienie służebności odbywać się będzie na zasadzie odpłatności, w kwocie adekwatnej do 

powierzchni zajętego terenu. Koszty związane z jego ustanowieniem poniesie Spółka ENEA Operator. 

Uznano, że ustanowienie  proponowanej służebności nie koliduje z zagospodarowaniem wskazanej 

nieruchomości.  

W związku z powyższym podjęcie proponowanej uchwały jest zasadne.” 

Przewodnicząca KRGiF przedstawiła pozytywna opinię komisji do projektu uchwały. 

Klub Radnych „Porozumienie Dla Kobylanki” radna  D. Orzoł przedstawiła pozytywną opinię do projektu 

uchwały. 

Klub Radnych „Razem dla Gminy” radna U. Gierałtowska przedstawiła pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Uchwała została przegłosowana w następujący sposób: 

- za - 14 radnych /D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, U. Gierałtowska, Z. Gołembowski, Cz. Grabowska, J. 

Kisielewska, K. Kleinowski,  J. Malinowski, I. Rybarczyk, A. Ordon, D. Orzoł, I. Siwiec, R. Stateczny, A. 

Stechnij/,  

- przeciw- 0 radnych,  

- wstrzymał się – 0 radnych. Nieobecna radna Z. Dąbkowska. Karta do głosowania zał. nr 30. 

Uchwała Nr V/33/19 Rady Gminy Kobylanka w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie służebności 

przesyłu   została podjęta i stanowi zał. nr 31. 

 

Ad. 20 
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Odpowiedzi na złożone interpelacje i zapytania.  

Wójt poinformowała, aby zgłaszać się z  pytaniami telefonicznie a nie czekać do sesji, szkoda czasu. 

Radna Z. Dąbkowska – podziękowała za pochwalenie za działania. Radna poinformowała, że tylko jedna osoba 

pomogła dot. przygotowania wniosku. Informację otrzymałam z Urzędu, że sprawę aby załatwić to czas 

oczekiwania miesiąc czasu. Udała się osobiście do ZDP do p. Sowy, gdzie sprawę załatwiła w ciągu dwóch dni. 

Zero pomocy od pracowników.  Obiecana była wszelka pomoc od strony Urzędu – gdzie jest ta pomoc z Urzędu. 

Wójt poinformowała, że osoba, która została wyznaczona z Urzędu jest p. Jaskulska Katarzyna. Z tego co wiem 

kto przyszedł to załatwił. Tak się złożyło, że z-a skarbnika była na urlopie a skarbnik była chora. Dzisiaj było 

obiecane, że dokumenty zostaną podpisane i osobiście dowiezione przez pracownika. 

Radny I. Siwiec – złożył interpelację na piśmie dot. spotkania p. Wójt z rodzicami dzieci uczęszczających do 

szkoły w Kunowie. Mieszkańcami Kunowa oraz radnymi Gminy Kobylanka. 

Wójt – w sprawie szkoły są kroki podejmowane. 

Radny R. Stateczny – złożył interpelację na piśmie dot. ul. Łąkowej – przejazd dużej liczby pojazdów 

samochodowych, dot. działki nr 113 w Rekowie – przeznaczenie na plac zabaw, dot. przycięcia koron rosnących 

lip w centrum Rekowa. 

Wójt-dot. ul. Łąkowej – będzie zrobione. Dzisiaj zostało załatwione. 

Dot. działki na plac zabaw – z 1.02.2019 r. jest pismo informujące o wszczęciu procedurę dot. rozdysponowania 

niniejszej działki. 

Dot. przycięcia lip – to nie jest nasza działka, to zostało przekazane. 

Radna Cz. Grabowska – sygnał od mieszkańców czy byłaby możliwość ustalić odbiór żywności w inny sposób, 

bo mieszkańcy zgłaszający się pożywność jadą samochodami po odbiór trzech produktów. 

Przystanek dla dziecka w Cisewie – przy budżecie powiedziała Pani, że poinformuje. 

Dofinansowanie drogi Cisewo-Zieleniewo. 

Wójt – dot. paczek dla mieszkańców – nic nie mogę zmienić, problem dostałam. To nie jest nasza wina. Można 

interweniować. 

Radna Cz. Grabowska – może trzeba podjąć działania, aby to było na terenie Gminy. 

Wójt – będę chciała, aby to było na terenie Gminy. 

Dot. przystanku – nie będzie budowy przystanku dla jednej osoby. 

Dot. drogi Cisewo-Zieleniewo- oficjalnie nic nie wiadomo. Województwa już wiedzą. 

Radny J. Malinowski – zgłosił interpelację na piśmie dot. podania kwoty zabezpieczonej na wyposażenie nowo 

wbudowanych pomieszczeń w SP Kobylanka, dot. kto jest płatnikiem rachunków za energię w czasie 

rozbudowy szkoły, dot. wypracowanych oszczędności przez panią dyr. SP Kobylanka w okresie września 2018- 

do dziś w ramach przeniesienia szkoły do SP Reptowo, dot. czy w okresie od stycznia 2019  do 28.02.2019 r. 

wydane zostały decyzje dot. wpisania mieszkańców do stałego rejestru wyborców. Ile takich decyzji z podziałem 

na daty. 

Wójt – nie ma możliwości, aby jakiekolwiek środki się znalazły (korytarz, elewacja). Gdzie byli wszyscy w 

momencie tworzenia projektu. Dlaczego wcześniej się nikt nie pytał. 

Radny J. Malinowski -  widziałem projekt, ale nikt nie pomyślał w tamtym czasie.  

Wójt – skąd wziąć środki kiedy się mamy brać za szkołę w Kunowie. Czekamy od p. dyrektor na listę jakie są 

potrzeby. Może do końca tygodnie będzie.  

Płatnikiem jest Gmina. 

Oszczędności nie ma. Można się przyjrzeć i wyliczyć oszczędności. 

Radny K. Kleinowski – dotyczy oszczędności z ogrzewania. 

W okresie od stycznia 2019 do dnia dzisiejszego wydano  5 decyzji, w tym 2 odmowne. 

Radna Cz. Grabowska – dot. drogi do mieszkańców w lesie. Droga jest rozjeżdżona przez lasy. Jest problem 

przejechania osobowym samochodem czy karetką. 

Wójt – przekażę sprawę. 

Radna U. Gierałtowska – jaki jest termin zakończenia rozbudowy szkoły? 

Wójt –31 sierpnia 2019 r. zgodnie z dokumentacją. 

Radna U. Gierałtowska – ul. Jeziorna – oznakowanie drogi. Są absurdy, gdzie las jest ograniczenie a tam gdzie 

są dzieci to tego oznakowania nie ma. Proszę organizacyjnie to rozpatrzeć. 

Wójt poinformowała, proszę sprawy zgłaszać wcześniej do inwestycji, pracownika a nie czekać na sesję. 

Radna Z. Gołembowski –dot. SP Kobylanka - mam obawy, elewacja jest a dachu nie ma. Proszę tego 

dopilnować. 

Dlaczego tak się stało, że CKiR nie może prowadzić działalności  tylko Gmina. Chodziło o 1 315 000 z l a jest 

715 000 zł gdzie jest VAT, gdzie jest podatek. To się nie zgadza. 

Sekretarz – dach na SP Kobylanka jest położony. 

Wójt –  CKiR jest instytucją kultury, ustawa mówi o zakresie na jakiej podstawie instytucja kultury działa. 

Radna A. Ordon – dot. dystrybucji gazetki gminnej – obietnica, że każdy mieszkaniec otrzyma. Mam 

informacje, że nie każdy mieszkaniec otrzymuje. 
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Jaka są koszty wynagrodzenia zatrudnienia przy gazetce, redaktor i inne osoby przy tworzeniu gazetki. 

Kiedy Gmina zamierza złożyć korektę VAT? 

Wójt – dot. gazetki – rzeczywiście, że nie wszyscy otrzymali, bo gazetki poszły do sklepów a nie do 

mieszkańców. To jest błąd. 

Koszt gazetki – jednego numeru - 4 200 zł, w tym 2 200 zł druk i skład, 1 400 zł-wynagrodzenie, 600 zł 

kolportaż. Wydruk na papierze kredowym jest to taki sam koszt co na papierze zwykłym. Kredowy jest bardziej 

trwalszy.  Wydruk jest  przez firmę  Art.Graf. 

Skarbnik – dot. VAT – wszystko co jest to jest z 2017 r. 

Wójt – 2016, 2017, 2018 – odzyskanie VAT – 281 000 zł, 74 000 zł koszt kancelarii, wynagrodzenie. 

Skarbnik poinformowała, że nie ma takiego dokumentu.  

Wójt – w gminie takiego dokumentu nie ma, jeżeli jest na zewnątrz to zostało wyniesione z gminy. 

Radny Z. Drohomirecki – dot. wyjazdu – zostało zaoszczędzone 40 000 zł, dot. zwiększenia środków na 

działalność CKiR, dot. przekazania do Biura Rady tekstu jednolitego dot. budżetu Gminy i WPF. 

Wójt - jeżeli nie ma zabezpieczenia na bieżące utrzymanie nie mogę uruchomić inwestycji. 20.03 będzie 

posiedzenie w RIO, będzie decyzja, czekamy. 

Wójt – CKiR w swoi działaniu nie ma środków i Gmina też nie ma. Porozumienie nie podpisane. Proszę 

zrozumieć sytuację.  Mamy dług, mamy zaciągnąć obligacje. Każdy coś chce, każdy się dopomina. Wyjdziemy 

na prostą to będziemy robili inwestycje. Poprzedni wójt zrobił tyle zła i tyle szkód dla tej gminy. 

 

Ad. 21 

Wolne wnioski i informacje. 

Radny K. Kleinowski –dot. sytuacji, która zaistniała w CKiR (p. Wójt, p. Dominik). 

Wójt – był p. Dominik – chciał pomóc aby było dobrze. To była Jego inicjatywa. Zależy mi na tym, aby rada 

współpracowała.  

Radna A. Ordon poinformowała, że uważa, że słusznie zwróciła uwagę p. Bartosikowi, gdyż były dzieci. To 

było publicznie. 

Radna U. Gierałtowska – prośba, aby dyżury radnych były opracowane w formie tabelarycznej. 

Radny Z. Drohomirecki złożył rezygnację z funkcji przewodniczącego Rady Gminy. 

Wniosek w sprawie zmiany porządku obrad dot. odwołania i powołania przewodniczącego rady gminy, jako pkt. 

22 i pkt. 23. 

Wniosek został przyjęty w następujący sposób: 

- za - 10 radnych /D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, Z. Gołembowski, Cz. Grabowska, J. Kisielewska, K. 

Kleinowski,  J. Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł, R. Stateczny/,  

- przeciw- 0 radnych,  

- wstrzymał się – 4 radnych / U. Gierałtowska, I. Rybarczyk, I. Siwiec, A. Stechnij/. Nieobecna radna Z. 

Dąbkowska. Karta do głosowania zał. nr 32. 

 

Ad. 22 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji Przewodniczącego Rady Gminy Kobylanka 

– projekt 15/19 – zał. nr 33. 

Uchwała została przegłosowana w następujący sposób: 

- za - 13 radnych /D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, Z. Gołembowski, Cz. Grabowska, J. Kisielewska, K. 

Kleinowski,  J. Malinowski, I. Rybarczyk, A. Ordon, D. Orzoł, I. Siwiec, R. Stateczny, A. Stechnij/,  

- przeciw- 0 radnych,  

- wstrzymał się – 1 radny/ U. Gierałtowska/. Nieobecna radna Z. Dąbkowska. Karta do głosowania zał. nr 34. 

Uchwała Nr V/34/19 Rady Gminy Kobylanka w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji 

Przewodniczącego Rady Gminy Kobylanka została podjęta i stanowi zał. nr 35. 

 

Ad. 23 

Podjęcie uchwały w sprawie  wyboru Przewodniczącego Rady Gminy  Kobylanka-projekt 16/19 – zał. nr 36 

Wiceprzewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatur do komisji skrutacynej. 

Radny Z. Gołembowski zgłosił radną J. Kisielewską, która wyraziła zgodę. 

Radny K. Kleinowski zgłosił radnego R. Statecznego, który wyraził zgodę. 

Radna D. Orzoł zgłosiła radną U. Gierałtowską, która wyraziła zgodę. 

Radni przystąpili do zgłaszania kandydatur na przewodniczącego Rady Gminy. 

Radny K. Kleinowski zgłosił radna I. Rybarczyk, która nie wyraziła zgody. 

Radna D. Orzoł zgłosiła radna A. Ordon, która wyraziła zgodę. 

Radna I. Rybarczyk zgłosiła radnego I. Siwca, który nie wyraził zgody. 

Przystąpiono do przeprowadzenia tajnego głosowania w sprawie wyboru przewodniczącego Rady Gminy. 
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Przewodnicząca komisji skrutacyjnej radna U. Gierałtowska po zakończeniu tajnego głosowania odczytała 

protokół z przeprowadzenia głosowania.  

W głosowaniu tajnym na Przewodniczącą Rady Gminy Kobylanka została wybrana radna Alicja Ordon 

następującymi głosami: za- 11, przeciw-3, wstrzymał się - 0 w obecności 14 radnych. Nieobecna radna Z. 

Dąbkowska. 

Uchwała Nr V/35/19 Rady Gminy Kobylanka w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Kobylanka 

została podjęta i stanowi zał. nr 37. 

Nowo wybrana przewodnicząca Rady Gminy p. A. Ordon przejęła dalsze prowadzenie obrad i złożyła 

podziękowanie za zaufanie. 

Wniosek o rozszerzenie porządku obrad o wprowadzenie projektu uchwały - zmieniająca uchwałę w sprawie 

powołania składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  Rady Gminy  Kobylanka – projekt 17/19 i 

projektu uchwały  - zmieniająca uchwałę w sprawie powołania składu osobowego Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów Rady Gminy  Kobylanka - projekt 18/19 jako pkt. 24 i 25 porządku obrad. 

Wniosek został przyjęty  w następujący sposób: 

- za - 13 radnych /D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, Z. Gołembowski, U. Gierałtowska, Cz. Grabowska, J. 

Kisielewska, K. Kleinowski,  J. Malinowski, I. Rybarczyk, A. Ordon, D. Orzoł, I. Siwiec, R. Stateczny, A. 

Stechnij/,  

- przeciw- 0 radnych,  

- wstrzymał się – 0 radny. Nieobecna radna Z. Dąbkowska. Karta do głosowania zał. nr 38. 

 

Ad. 24 

Podjęcie uchwały - zmieniająca uchwałę w sprawie powołania składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji  Rady Gminy  Kobylanka – projekt 17/19 – zał. nr 39. 

Została zgłoszona kandydatura jako uzupełnienie składu osobowego o radną J. Kisielewską. 

Salę posiedzeń opuścił radny D. Dąbkowski. Ilość radnych obecnych na Sali obrad – 13. 

Uchwała została przegłosowana w następujący sposób: 

- za - 13 radnych /Z. Drohomirecki, U. Gierałtowska, Z. Gołembowski, Cz. Grabowska, J. Kisielewska, K. 

Kleinowski,  J. Malinowski, I. Rybarczyk, A. Ordon, D. Orzoł, I. Siwiec, R. Stateczny, A. Stechnij/,  

- przeciw- 0 radnych,  

- wstrzymał się – 0 radny. Nieobecni radni: Z. Dąbkowska i D. Dąbkowski. Karta do głosowania zał. nr 40. 

Uchwała Nr V/36/19 Rady Gminy Kobylanka w sprawie - zmieniająca uchwałę w sprawie powołania składu 

osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  Rady Gminy  Kobylanka została podjęta i stanowi zał. nr 41. 

 

Ad. 25 

Podjęcie uchwały - zmieniająca uchwałę w sprawie powołania składu osobowego Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów Rady Gminy  Kobylanka - projekt 18/19 – zał. nr 42. 

Została zgłoszona kandydatura jako uzupełnienie składu osobowego o radnego Z. Drohomireckiego. 

Uchwała została przegłosowana w następujący sposób: 

- za - 13 radnych /Z. Drohomirecki, U. Gierałtowska, Z. Gołembowski, Cz. Grabowska, J. Kisielewska, K. 

Kleinowski,  J. Malinowski, I. Rybarczyk, A. Ordon, D. Orzoł, I. Siwiec, R. Stateczny, A. Stechnij/,  

- przeciw- 0 radnych,  

- wstrzymał się – 0 radny. Nieobecni radni: Z. Dąbkowska i D. Dąbkowski. Karta do głosowania zał. nr 43. 

Uchwała Nr V/37/19 Rady Gminy Kobylanka w sprawie - zmieniająca uchwałę w sprawie powołania składu 

osobowego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Rady Gminy  Kobylanka została podjęta i stanowi zał. 

nr 44. 

Wójt – poinformowała, że mieszkańcy oczekują na współpracę. Projekt to jest propozycja moja, nie było 

propozycji z państwa strony. Pani wójt poinformowała o sytuacji jaka miała miejsce,  zażyczenie sobie 

stanowiska z-y wójta. Nie będę się bawić w politykę. Muszę mieć osobę na kogo mogę liczyć.  Na stanowisko z-

y wójta  z dniem jutrzejszym powołuje p. I. Rybarczyk.  

Radny J. Malinowski – na komisji Pani podała inf., p. Grabowskiej inną. 

Radna Cz. Grabowska – była inna informacja na komisji. 

Wójt – podałam, że nie zatrudniam a tylko robię restrukturyzację Urzędu Gminy. Jest to wymiana, p. Janeczek 

skończył się stosunek pracy a za nią będzie powołana p. I. Rybarczyk. 

Radna Cz. Grabowska – Pani nas obraża cały czas w gazetce gminnej. 

Wójt – nikogo nie opisałam w gazetce gminnej. 

 

Ad. 26 

Zamknięcie obrad.           

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy A. Ordon o godz.  18.00 zamknęła obrady V 

sesji Rady Gminy Kobylanka.  
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Protokołowała:  

Joanna Baszak    

 


